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Geachte heer Kooijman,  
 
Naar aanleiding van uw schriftelijke vragen over de bomenkap Voordijk, kan ik u het volgende 
antwoorden. Voor de duidelijkheid is ervoor gekozen om per vraag antwoord te geven. 
 
Wat zijn de redenen dat deze bomen gekapt zijn? 
Voor de woningen Voordijk 252-268 stonden 14 grote Canadese populieren van tegen de 50 jaar oud. 
Bekend is dat dit soort populieren op latere leeftijd een verhoogd risico heeft op takbreuk. Daarom 
worden deze bomen ieder jaar gecontroleerd door een extern boomadviesbureau. De betreffende bomen 
zijn eind november 2018 visueel geïnspecteerd. Bij praktisch alle bomen zijn toen afgestorven takken/is 
grof dood hout waargenomen.  

Deze bomen veroorzaken steeds meer overlast, schade en gevaar voor de bewoners en weggebruikers.  
Bewoners van de Voordijk 252-266 hebben afgelopen juni een getekende brief naar de wethouder 
verzonden met het verzoek de bomen te verwijderen.  
Gezien de locatie, leeftijd en soortspecifieke eigenschappen van deze populieren, hebben wij besloten 
om deze bomen op dinsdag 22 oktober te kappen.  
 
Was de kap noodzakelijk om de fietsverbinding F15 te kunnen aanleggen? 
De bomenkap was niet noodzakelijk om de fietsverbinding F15 te kunnen aanleggen.  
Om gedurende de kapwerkzaamheden de kans op beschadiging van het nieuwe asfalt te voorkomen, 
hebben we besloten de bomen voor de asfalteringswerkzaamheden van 5 november te kappen.   
 
Is er sprake van herplaatsing van bomen op de Voordijk ? Zo ja, hoeveel, welke soort en welke 
doorsnede hebben de bomen in vergelijking met de gekapte bomen? Wanneer worden er bomen 
teruggeplaatst? 
Om het groene straatbeeld duurzaam in stand te houden worden voor het einde van het jaar nieuwe 
bomen aangeplant. We hebben gekozen voor de boomsoorten Ulmus ‘Dodoens’ (iep) en Acer 
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pseudoplatanus (gewone esdoorn). Deze boomsoorten zijn geschikt voor deze locatie en de bomen 
krijgen zowel onder- als bovengronds voldoende ruimte om uit te groeien tot volwassen bomen. 

We zijn van plan om negen iepen en vijf gewone esdoorns terug te planten met een stamomtrek van 18 
tot 20 cm.  
Bij het maken van de nieuwe groeiplaatsen bleek dat een iep niet geplant kan worden vanwege de vele 
kabels en leidingen. Deze boom wordt daarom op een andere locatie geplant.  
 
Op welke wijze is er met de bewoners en de gebruikers van de Voordijk gecommuniceerd over de kap 
van de bomen? 
De aangevraagde omgevingsvergunning voor het kappen van de bomen is op 9 september verleend. Het 
besluit is 13 september op de gemeentelijke website gezet en 26 september in ‘De Blik op Barendrecht’ 
gepubliceerd. Deze publiceert de vergunningen om de twee weken. 
 
Hier heeft de gemeente geen bezwaren op ontvangen.  

Vervolgens zijn de bewoners langs de Voordijk 252-266 op 15 oktober met een informatiebrief over de 
voorgenomen werkzaamheden geïnformeerd.  
 
 
 
lk ga ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
Met vriendelijke groet, 
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